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Tirsdag den 19. maj 2015 blev der holdt bestyrelsesmøde i boligorganisationen 

BoliGrøn på advokat Erik Svanvigs kontor.  

 

Mødt var bestyrelsen, forretningsføreren samt Poul Reynolds, Boligselskabet 

Sjælland. 

 

Bestyrelsesmødet passerede, som følger: 

 

1. Meddelelser fra formanden. 

 

Formanden bød Søren Kam velkommen og orienterede om, hvordan 

bestyrelsesmøderne hidtil havde forløbet. I den forbindelse blev 

tavshedspligten indskærpet. 

 

2. Mødenotat. 

 

Med udgangspunkt i forretningsførerens notat, hvortil henvises, blev de 

igangværende sager gennemgået. 

 

Afdelingsregnskab, Dråben.  

Afdelingsbestyrelsen indstillet det reviderede regnskab til godkendelse, 

hvilket forventes at ske den 15.6.2015. 

 

Uglevænget og Dråben. 

F.s.v. angår elafregningen/solceller, blev det aftalt, at SKOV Advokater 

udarbejder en redegørelse, som de respektive afdelingsbestyrelser kan 

viderekommunikere til lejerne for at undgå/imødegå misforståelser 

desangående. 

 

3. Fraflytning. 

 

Poul Reynolds gennemgik fraflytningsstatistik, der er som forventet qua 

nybyggeri. For at fastholde lejerne/tiltrække flere blev det aftalt, at der 

skal foretages lokal og regional markedsføring. Forretningsføreren laver i 

samråd med Boligselskabet Sjælland markedsføringsstrategi incl. budget. 

 

4. Den kommunale henvisning. 

 

Aftalen blev gennemgået og underskrevet. 
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5. Næste bestyrelsesmøder. 

 

Næste bestyrelsesmøder finder sted hhv. den 22.6.2015 kl. 15.00 hos 

Boligselskabet Sjælland, den 21.9.2015 kl. 16.00 hos Boligselskabet 

Sjælland samt den 10.12.2015 kl. 16.00 med efterfølgende bespisning. 

Forretningsføreren vender tilbage med lokaleforslag. 

 

Således passeret. 

 

Henriette Ludvigsen  Camilla Vedel Grewe 

 

Flemming Christensen  Søren Kam              Erik Svanvig 


